

JADUAL KADAR HARGA

BIL	HURAIAN	KADAR HARGA (RM)
	<u>KERJA-KERJA PERMULAAN DAN PERSEDIAAN AWALAN</u>	
A	Menyediakan Perlindungan Insuran/Takaful Pampasan Kerja (Workmen Compensation Insurance)	300.00
B	Menyediakan Perlindungan Insuran/Takaful Pampasan Kerja dan Tanggungan Awam (Contractor All Risk) ** Kontraktor adalah digalakkan untuk mengambil pelan Perlindungan Takaful berbanding pelan Perlindungan Insurans. Nombor-nombor pendaftaran di bawah Skim Keselamatan Sosial Pekerja (PERKESO)	900.00
C	Kontraktor hendaklah menyediakan peralatan kerja tujuan pemeriksaan, menyelia dan mengurus kerja-kerja penyelenggaraan selama satu tahun. i) Membekal alat keselamatan / pakaian berkaitan untuk kegunaan sepanjang kontrak di tapak kerja.	2,000.00
	ii) Peralatan yang berkaitan dengan kerja-kerja penyelenggaraan seperti tangga, special tools set dan yang berkaitan dengan kontrak kerja.	2,000.00
	PENYEDIAAN LAPORAN BERGAMBAR	
D	Menyediakan dan mengemukakan tuntutan bayaran interim yang lengkap termasuk inbois @ cukai inbois, senarai kuantiti, borang arahan kerja, pengukuran kerja-kerja di tapak seperti panjang lebar tebal atau dalam atau tinggi, 2 salinan laporan bergambar termasuk gambar sebelum gambar semasa dan gambar selepas diambil pada satu kedudukan yang sama dicetak di atas kertas berukuran A4 putih lengkap dengan tarikh yang dijilid kemas menggunakan 'comb binding' siap dengan dua keping pembalut plastik dibahagian hadapan dan belakang laporan dan lain-lain arahan penambahbaikan dari semasa ke semasa sepanjang tempoh kontrak. Kontraktor hendaklah menyediakan alat keselamatan/pakaian berkaitan/peralatan kerja seperti ' <i>special tools set</i> ' dan peralatan yang berkaitan dengan kontrak kerja untuk tujuan pemeriksaan, menyelia dan mengurus kerja-kerja penyelenggaraan selama setahun seperti berikut :	3,000.00
E	<i>Clamp Meter (Digital)(In 1 nos)</i>	800.00
F	<i>Insulation Tester (Digital)(In 1 nos)</i>	2,000.00
G	<i>Earth Tester (Digital)(In 1 nos)</i>	5,000.00
H	<i>Measuring Tools (Laser Measure)(In 1 nos)</i>	1,200.00
J	<i>Pocket-Sized Non-Contact Pen Type AC Voltage Detector (In 1 nos)</i>	100.00
K	<i>Tool Box / kelengkapan peralatan yang berkaitan</i>	500.00

BIL	HURAIAN	KADAR HARGA (RM)
	KADAR UPAH TENAGA KERJA & TUNGGU SEDIA	
A	Menyediakan tenaga pekerja seperti tenaga kerja kompeten/mahir dan separa mahir untuk kerja-kerja tunggu sedia bagi kerja-kerja KECEMASAN apabila diperlukan mengikut arahan Pegawai Penguasa. (Selepas waktu pejabat, cuti hujung minggu, cuti kelepasan am)	250.00
B	Menyediakan tenaga pekerja seperti tenaga kerja kompeten/mahir/separa mahir bagi menghadiri setiap aduan kerosakan yang diterima arahan Pegawai Penyelia. (alat-alat ganti dan upah mencari kerosakan dikira berasingan)	150.00
C	Mencari kerosakan peralatan Mekanikal dan Elektrikal.	250.00
	(Nota: Kontraktor hendaklah menghadiri di lokasi kerja yang ditetapkan pada hari bekerja Isnin hingga Jumaat dan masa 7.30 pagi sehingga 6.00 petang. Hari Sabtu dari jam 8.00 pagi hingga 2.00 petang. Selain daripada waktu tersebut dan hari serta cuti umum kadar upah mengikut item no. (A/2/F) untuk merima panggilan dan memastikan aduan diselesaikan dalam tempoh 24 jam serta melaporkan status aduan kepada Pegawai Penguasa)	
	Untuk kerja tunggu sedia kontraktor diminta menyediakan tenaga kerja bukan islam	
D	Menyediakan perancah (<i>scaffolding</i>) untuk kerja-kerja melibatkan ruang tinggi.	797.00
E	Menyediakan <i>Aerial Work Platforms/Boom Lift</i> untuk kerja-kerja melibatkan ruang tinggi.	1,500.00
F	Menyediakan jentera <i>Crane / Lorry crane/ Auger</i> untuk kerja-kerja yang berkaitan.	1,200.00
G	Menyediakan kenderaan seperti <i>Skylift</i> dan lain-lain keperluan untuk melaksanakan kerja-kerja penyelenggaraan meliputi perkara-perkara seperti rondaan dan pemeriksaan lampu, gear kawalan lampu, tiang, <i>feeder pillar</i> , kabel dan pendawaian serta sistem pbumian.	969.00
H	Menyediakan <i>skylift</i> 20 meter dan lain-lain keperluan untuk melaksanakan kerja-kerja penyelenggaraan lampu <i>highmast</i> atau kerja -kerja yang berkaitan.	2,500.00
J	Penyewaan jentera kaut (Backhoe) termasuk pekerja yang mengendalikan jentera.	825.00
K	Kerja-kerja ujitatah (calibration) untuk MSB beserta laporan pengujian untuk EF/OF relay IDMT/DTL termasuk kerja-kerja servis, pembersihan, memeriksa pendawaian, insulation dan bus bar bilik MSB/LV serta mengemukakan laporan ujian yang disahkan oleh orang kompeten dan kerja -kerja yang berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	1,500.00
L	Kerja-Kerja Pengujian Sistem Pbumian seperti yang diarahkan dan mengemukakan laporan kepada Pegawai Penguasa	500.00